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§ 108 
En kreativ vision för Högdalstopparna som ett viktigt led i skapandet 

av Ekopark Syd 

Remiss från kommunstyrelsen av motion (2014:12) av Maria Hannäs (V) 
Dnr: 015-614-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-29. 

Maria Hannäs (V) har i en motion till kommunfullmäktige yrkat på att det år 2005 framtagna 

programmet avseende Högdalstopparna ska revideras och moderniseras i syfte att ligga till 

grund för skapandet av Ekopark Syd. Motionären föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 

tillsätta en ny samverkansgrupp för att ta fram en handfast vision för området.    

 

Idrottsförvaltningen deltog som en av flera förvaltningar i det arbete som föregick 

programmet för utveckling av Högdalstopparna, under exploateringskontorets ledning. Sedan 

programmet fastställdes har förutsättningarna för området och visionen ändrats. Exempelvis 

flyttades skateparken till den så kallade Högdalstriangeln från toppens fot, som var den tänkta 

placeringen i programmet.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Utan eget ställningstagande  

Emilia Bjuggren m.fl. (S) anmäler att Socialdemokraterna lämnar ärendet utan eget ställnings-

tagande. 
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